
 

 

 

 

Antsla valla Noortevolikogu 
 

 
P R O T O K O L L  
 

Antsla noorteklubi 21. september 2013 nr 9 

 

Algus kell 12.00, lõpp kell 13.55 
 
Juhatas: Gertu Borodkina, Antsla valla noortevolikogu aseesimees 

Protokollis: Mari Liis Leppoja 

Võtsid osa: Kertu Reva, Anna-Liisa Soe, Kristo Valtin, Annely Veidik 

Puudusid: Siim Naaber, Elle Koemets, Gabriel Tamm, Riho Hommik, Eliis Riivik 

 

Registreerimisleht lisatud. 

 

 
PÄEVAKORD 

1. Tegevuskava analüüs ja täiendamine 

2. Eelarve analüüs 

3. Uute liikmete värbamine ja nende vastuvõtt 

4. Abja Noortevolikoguga koostöö 

5.   Muud probleemid/info 

 

Noortevolikogu liikmed kinnitasid ühehäälselt päevakorra. 
 
1. Tegevuskava analüüs ja täiendamine 

 

Kertu Reva teavitas Antsla valla Noortevolikogu (AVNVK) liikmeid, et 15. novembriks tuleb 

koostada tegevuskava ja eelarve. 

Ta tegi ettepaneku lugeda ette AVNVK eesmärgid ja põhitegevused. Anna-Liisa Soe tutvustas 

noortevolikogu olemasolevaid eesmärke ja põhitegevusi. 

 

Toimus arutelu. 

 

Anna-Liisa Soe tegi ettepaneku lisada tegevuskavasse suveks teiste noortevolikogudega 

kohtumised ja 29.-30. november 2013 Teeviidal osalemise. 

 

Kertu Reva tegi järgnevad ettepanekud: 

- kord kvartalis võiks AVNVKl toimuda mõni suurem üritus ning Antsla valla traditsioonilisel 

üritustel tuleks Antsla valla noortevolikogul end  tutvustada; 

- kaasata AVNVK Antsla noorteklubi töösse; 

- lisada tegevuskavasse Osaluskohvikutes osalemise. 

 



Toimus arutelu. 

 

Gertu Borodkina lubas tegevuskava kokku panna ja lisada selle Antsla noortevolikogu facebooki 

(FB) lehele, kus iga noortevolikogu liige saab teha ettepanekuid ja lisada oma mõtteid. 

 

 

OTSUSTATI: 

Koostada tegevuskava ja lisada see AVNVK FB lehele. Vastutaja Gertu Borodkina. 

 

 

2. Eelarve analüüs 

 

Kertu Reva tutvustas AVNVK liikmetele eelarve hetkeseisu. 

 

Toimus arutelu. 

 

Annely Veidik tegi ettepaneku vabast rahast tellida AVNVKle meeneid. 

Anna-Liisa Soe tegi ettepaneku kulutada transpordi raha Gertu Borodkina ja Kristo Valtini 

bussisõidu piletirahade väljamaksmiseks. 

Kertu Reva sai ülesandeks saata eelarve igale AVNVK liikmele. 

Kertu Reva teavitas, et kuludokumendid tuleb viia iga kuu alguses valda. 

 

OTSUSTATI: 

Saata igale AVNVK liikmele koopia eelarvest. Vastutaja Kertu Reva. 

 

3. Uute liikmete värbamine ja nende vastuvõtt 
 

Gertu Borodkina tegi ettepaneku 1. novembril teha koolis infolaud, kus tutvustakse AVNVK tööd 

ning selle käigus leida AVNVKle uusi aktiivseid liikmeid. 

 

Arutati praeguste liikmete osavõttu koosolekutest. 

 

OTSUSTATI: 

1. Kõiki liikmeteks soovijaid teavitada e-posti teel järgmise AVNVK koosoleku toimumise ajast. 

2. Antsla Gümnaasiumis 1. novembril toimuva infolaua ettevalmistamise eest vastutavad Anna-

Liisa Soe ja Annely Veidik. 

 

4. Abja Noortevolikoguga koostöö 

Annely Veidik esitas informatsiooni koostööst Abja noortevolikoguga. 

 

OTSUSTATI: 

AVNVK liikmetele tutvustada Abja noortevolikoguga koostööd. Vastutaja Annely Veidik. 

 

5. Muud probleemid/info 

5.1 Kertu Reva püstitas küsimuse, miks pole eelmises protokollis vastuvõetud otsuseid täidetud. 

Anna-Liisa Soe loeb ette eelmise protokolli otsused. 

 

5.2 AVNVK järgmise koosoleku toimumise ajaks määrati 3. november. 

 

5.3 Kertu Reva informeeris noortevolikogu liikmeid, et skatepargi aktiivsed kasutajad soovivad 

skateparki uusi rampe. Poisid peaksid uurima, milliseid rampe tahetakse ja mis oleks maksumus. 



Kristo Valtinile anti ülesanne tegeleda eeltoodud probleemidega ning võtta ühendust skatepargi 

projektijuhiga asja kooskõlastamiseks. 

 

5.4 Kertu Reva kutsus üles osalema Pärandijahis. Ta tutvustas ka noorteklubi tulevaid üritusi. 

  

OTSUSTATI: 

 

1. Uurida, kas õpilased on rahul oma tunniplaaniga. Seda tehakse  Antsla Gümnaasiumi 

õpilasesinduse koosolekul, kus eelnimetud küsimus esitatakse vastuse saamiseks klassivanematele. 

2. Kuuldud informatsioon võtta teadmiseks. AVNVK järgmine koosolek toimub 

3. novembril 2013. 

 

Gertu Borodkona 

koosoleku juhataja 

Mari-Liis Leppoja 

protokollija 

 


